
Vsi nisp opravili svojih nalog
\ clnoii pred novim letom in v januarju so v OO ZS, sindikalnih kon-

tereneah in konterencah OO ZS potekali občni zbori in konstitutivne
-eje. na katerih so tlani zveze sindikatov ocenilKsvoje delo in delo
i/vršnega odbora, sprejeli delovni program za naslednje obdobjc, po
potrebi izvoliii novo vodstvo ter se pogovorili u aktualnih vprašanjih
in problcmih. 1/. ra/prav na občnih zborih in konstitutivnih sejah je ra-
zvidno, da so največ pozornosti posvetili:

- ciljcm dolgoročnega pro-
grama stabilizacije in njegovemu
uresničevanju v konkretnih
OZD; možnostim za zaposlova-
nje, izvirnim prizadevanjem in
likvidnostnim situacijam - naj-
več pripomb v razpravah je bilo
zaradi nejasnih osnov planiranja
v OZD:

v- problematjki nagrajevanju
podelu -padanju realnih OD in
s tem oteženemu uresničevanju
socialne politike, stanovanjske
politike in družbenega standar-
da;

- težavnemu družbeno-eko-
nomskemu položaju delavcev v
posameznih panogah (gradbe-
ništvo, trgovina, zdravstvo).

Kljub temu da je polekel rok
za izvedbo občnih zborov in
konstitutivnih sej, pa je po-
trebno poudariti, da 20 OO ZS

oziroma sindikalnih konferenc
in konferenc OO ZS svoje na-
loge ni opravilo. Zalo so člani
predsedstva občinskega sveta
ZS sprejeli sklep, da morajo za-
mudniki to storiti do 27. 2.1984.
Ob tem moramo pripomniti, da
so med zamudniki v glavnem
OO ZS in konference, ki se že
dalj časa pojavljajo na seznamu
listih. ki svoje naloge opravljajo
pomanjkljivo in nepravočasno:
le redko so za zamudo navedle
opravičljivt- in tehlne vzroke.
Vsekakor bo moral občinski svet
ZS delu teh osnovnih organizacij
ZS posvetili več pozornosti,
predvsem pa člane IO in njihove
predsednike dodatno usposobiti
za boljše delo.

.Potreba po izobraževanju se
je pokazala tudi ob pregledu ka-
drovskih sprememb v OO ZS

oziroma konterencah. Po prvih
podatkih je novoizvoljenih
predsednikov več kot 50%.
Zato bo občinski svet ZS v sode-
lovanju z Delavsko univerzo
Boris Kidrič v marcu organiziral
enodnevne seminarje za pred-
sednike OO ZS in posebej za
člane izvršnih odborov. Na teh
seminarjih bo največ pozornosti
posvečeno aktualnim nalogam
osnovnih organizacij ZS, orga-
niziranosti zveze sindikatov Slo-
venije in pripravi ter vodenju se-
stankov.

Poleg tega bo občinski svet ZS
preko kluba samoupravljakev ob-
čine izvedel za predsednike OO ZS
in samoupravnih organov krajša
predavanja o usklajcvanju samou-
pravnih splošnih aktov z novospre-
jctimi zakoni oziroma njihovimi
sprememhami in dopolnilvami.

Glede na obširen program izobra-
/cvanja in upoštevajoč dejstvo, da
občimki svet ZS za usposabljanie
izkoristi tudi posvete predsediiiikov
OO ZS in konferenc, pričakujemo,
da bo pri delu novoizvoljenih pred-
sednikov OO ZS oziroma izvršnih
odborov v celoti čimmanj po-
manjkljivosti ali težav, ki bi nastale
zaradi premajhne usposohljenosti.
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